
Indfødsretsudvalget

Til: Integrationsministeren

Dato: 1. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 117
I forbindelse med den konkrete sag (nr. 1), som er omtalt i IFU alm. del – bilag
7 (fortroligt, folketingsåret 2009-10) bedes ministeren be- eller afkræfte, at
den pågældende person er omfattet af FN’s konvention om begrænsning af
statsløshed. I bekræftende fald bedes ministeren oplyse, hvorfor Integrations-
ministeriet i forbindelse med denne konkrete sag ikke har oplyst Indfødsrets-
udvalget om, at den pågældende person er omfattet af FN’s konvention om
begrænsning af statsløshed. Hvorfor har Integrationsministeriet i givet fald til-
bageholdt denne oplysning for Folketinget, når ministeriet i oktober 2009 iføl-
ge Integrationsministeriets egen redegørelse til statsministeren af 8. marts
2011 allerede har været opmærksom på de statsløses rettigheder og den
ulovlige praksis, der er foregået i ministeriet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Tom Behnke
formand
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